
                        

 

 
R E P U B L I K A   H R V A T S K A  
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA  
                 GRAD RIJEKA 
        MJESNI ODBOR KRIMEJA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KRIMEJA 
 
KLASA: 024-05/24-01/26 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-8 
Rijeka, 27. lipnja 2024. 
 
 

ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO KRIMEJA 

 
10. sjednica VMO Krimeja održana je 27.06.2024. (četvrtak) s početkom u 19.00 sati u prostorijama 
MO Krimeja – Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Boris Mijolović, predsjednik VMO  

 Lucio Eškinja , zamjenik predsjednika VMO 

 Josip Dovolić, član VMO 

 Vesna Širola, stručni suradnik za mjesnu samoupravu. 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Danijela Bradamante, članica VMO 

 Valentino Bonata, član VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Krimeja od 30.04.2024. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

Sjednicu je otvorio  predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Prijedlog Programa rada Vijeća MO Krimeja za 2025. godinu  
2. Dopisi i zahtjevi građana  
3. Razno 
 

 
AD 1  
S obzirom da je do 20. srpnja 2024.g. potrebno izraditi prijedloge Programa rada za 2025.g., g. 
Mijolović je istaknuo, a ostali prisutni vijećnici su se s njim složili, da je iznos od 2655 eura, koje Vijeće 
ima na raspolaganju za programe koje želi realizirati u 2025.g., postao premalen s obzirom na 
konstantan rast cijena robe i usluga. Veoma je teško planirati buduće rashode. 
 
Zaključak: 
Predložit će se programi po uzoru na programe iz ove godine.  
 
AD 2 
U mjesni odbor pristigao je dopis građanina iz Ulice Drage Gervaisa vezanim za problematiku brze 
vožnje tom ulicom i traži se postavljanje uspornika prometa ispred kbr. 13, 15, 16, 17 i 18. 
 



Zaključak: 
Prisutni vijećnici suglasni su da se zahtjev pošalje na obradu u Upravni odjel za komunalni sustav  i 
promet. 
 
AD 3 
G. Mijolović istaknuo je problem lošeg stanja prostora u kojima djeluje BK Krimeja. Smatra da je 
potrebno da vlasnik prostora, a to je Grad Rijeka, uredi prostor kako bi se u njemu mogla odvijati 
djelatnost najmoprimca. 
 
Zaključak: 
Dogovoriti zajednički sastanak s predstavnicima Grada, mjesnog odbora i najmoprimcem.  
 
G. Eškinja osvrnuo se na novouređeno raskrižje na ulazu u Ulicu Danijela Godine. I ostali prisutni 
vijećnici složili su se s njim da je novi nogostup napravljen tako da je otežan ulaz u ulicu što je i rečeno 
za terenskom sastanku s predstavnicima Rijekaplusa. 
 
Zaključak: 
Ponovno se obratiti Rijekaplusu da razmotri primjedbe mjesnog odbora s realiziranim rješenjem. 
 
G. Dovolić pokazao je sliku ruzinavog stupa rasvjete u Ulici Danijela Godine koji predstavlja 
potencijalnu opasnost za građane. Predlaže da stručne službe provjere sve stupove u toj ulici. 
 
Zaključak: 
Zatražiti od stručnih službi izvid na terenu. 
 
G. Mijolović je predložio terenski sastanak s predstavnicima Rijekplusa prije nego se krene u 
realizaciju postavljanja stupića kod kbr. 13 u Kumičićevoj ulici. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici složili su se s prijedlogom g. Mijolovića.  
 
 

 
Sjednica je završila u 20.15 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

 
Zapisničar 

 

 
Predsjednik VMO Krimeja 

Vesna Širola Boris Mijolović 
 

 
 
 

  


